



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van UCS de Rode Loper op 25 augustus 2021

Locatie: Het Huis Utrecht, zaal stichting Dijckzicht, Boorstraat 107, Utrecht. Aanvang 19:30 uur.

1. Opening

Henk opent de vergadering om 19:37 met een moment van stilte.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

De voorzitter vraagt een ieder zich goed aan de geldende Covid-19 maatregels te houden.

Verder is er een brief van een zestal leden binnengekomen waarin ze de voorzitter vragen lid A,B en C van het Covid-test voorstel (punt 12) van Pieter Bakker van de agenda te halen, omdat deze in strijd met de wet en goede zeden zou zijn, en ook omdat dit voorstel technisch niet goed in elkaar zou zitten. Het bestuur wilde hier geen besluit over nemen, en heeft het daarom als punt 11.c als orde-voorstel aan de agenda toegevoegd. Omdat aangevraagd is dit schriftelijk te doen, en omdat de Balanscoververkiezing ook schriftelijk is vraagt de voorzitter of er twee leden in een stemcommissie willen deelnemen. Jan Prins en Eric van Aart zijn hier toe bereid.

Ook is onder de leden een enquête gehouden. Omdat enkele punten hiervan samenhangen worden de resultaten toegelicht voor bovengenoemd orde-voorstel.

Arnold van Gelder vraagt waarom zijn voorstel voor de nieuwe cover van de Balans niet is opgenomen op het verkiezingsformulier. Pieter Bakker biedt zijn excuus aan, en legt uit dat hij de inbreng van Arnold zag als een algemeen idee in plaats van een concreet voorstel. Arnold licht zijn ontwerp toe, en deze wordt alsnog aan het stemformulier toegevoegd.

De voorzitter meldt dat onze penningmeester wegens persoonlijke redenen heeft moeten afmelden.

De secretaris meldt dat hij 16 afmeldingen heeft ontvangen en 10 machtigingen.

Ter vaststelling van het aantal stemgerechtigden wordt er een presentielijst bijgehouden, zie punt 3.



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

3. Presentielijst t.b.v. het aantal stemmen en machtigingen

Bestuur: Henk van Lingen (voorzitter), Peter Hoogakker (secretaris), René de Korte (Wedstrijdleader Intern), Almer Toby (Wedstrijdleader Extern), Hendrik Aldenberg (materiaalcommissaris).

Leden: Eric van Aart, Pieter Bakker, Mattieu Bastiaanse, Thomas op de Coul, Martijn Eefting, Arnold van Gelder, Els Goudriaan, Jos Heesen, Wim van Hoek, Stephan de Hoop, Arjan Houwers, Hans Nijland, Jan Prins, Steven Ros, René de Ruiter, Wouter Visser, Stijn Voorhoeve, Geurt van de Wal, Daniël Wendt

Afwezig met kennisgeving: Victor van Bergenhenegouwen (penningmeester), Bart Arts, Peter Das, Henk Dissel, Mike Harzevoort, Paulus Jansen, Herman van der Ploeg, Jan Polders, Chris Regeling, Marcel Scholten, Marjolein Swinkels, John Temming, Tanja Veenstra, Seth van der Vegt, Bas Verheijen, Jaap-Hein Vrugink, Mitchel Wallace, Alasdair Walstra

Machtigingen: 10 leden machtigden een ander lid om namens hen te stemmen.

Totaal: 5 bestuursleden, 19 leden, 10 machtigingen maakt 34 stemmen.

4. Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 26 augustus 2020

De notulen van zowel de ALV worden zonder aanvullingen vastgesteld en de notulist wordt bedankt.

5. Jaarverslagen

5a. Secretaris

De secretaris heeft geen aanvullingen op zijn verslag, behalve dat er na 1 augustus nog flink wat nieuwe leden zich hebben aangemeld, waarop het totaal van Gouden en Rode lopers nu boven de 100 zit. Er wordt gevraagd of er nog afmelding zijn geweest wegens COvid-19, maar dit is niet het geval.

Het verslag wordt vastgesteld



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

5b. Wedstrijdleider Intern

De wedstrijdleader intern heeft zich met name met de digitale competitie bezig gehouden dit jaar. De prijzen worden niet onder dit punt uitgereikt, maar verder tijdens de vergadering onder punt 9

Het verslag wordt vastgesteld.

5c. Wedstrijdleider Extern

De wedstrijdleader extern heeft geen aanvullingen.

Het verslag wordt vastgesteld.

5d. Materiaalcommissaris

De materiaalcommissaris heeft geen aanvullingen. Jan Prins geeft aan dat een aantal flessen wijn die op de inventarislijst staan van de ZAK zijn. Pieter Bakker wil weten of de inbraak in Dijkzicht reden is om de materiaalkast beter te beveiligen, maar dit wordt niet nodig geacht.

Het verslag wordt vastgesteld

5e. Kascommissie

Eric van Aart meldt namens de kascommissie dat de stukken waarheidsgetrouw zijn, en er geen onregelmatigheden zijn aangetroffen

5f. Penningmeester

Wegens afwezigheid van de penningmeester ligt de voorzitter het verslag kort toe. Er is op zich niet zo veel gebeurd. Er zijn minder inkomsten uit de digibordenverhuur, maar omdat er ook veel minder kosten waren is er toch een positief resultaat.

De kascommissie miste in de stukken een factuur van Dijkzicht voor de zaalhuur, en ook de deal met de Damrakkers staat nergens op papier. Dit zou wel moeten, **en de voorzitter zegt toe dat het bestuur dit gaat regelen.**

Het verslag wordt vastgesteld, en de leden verlenen de penningmeester decharge per acclamatie.



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

5g. Clubblad de Balans

Namens de redactie neemt Jos Heesen het woord. Ondanks dat er geen externe wedstrijden waren was de Balans toch steeds goed gevuld. Hij hoopt dat dit volgend seizoen weer zo is, en wenst ons clubblad een mooie cover toe.

De voorzitter bedankt Jos voor zijn inspanningen en zijn mondelinge verslag.

6. Verkiezing bestuur

Periodiek aftredend zijn externe wedstrijdleader Almer Toby, interne wedstrijdleader René de Korte en materiaalcommissaris Hendrik Aldenberg. Penningmeester Victor van Bergenhenegouwen treedt tussentijds af. René en Hendrik stellen zich herkiesbaar, Almer niet. Voor de twee ontstane vacatures zijn Martijn Eefting en Arjan Houwers bereid gevonden deze in te vullen. Hoewel bestuursleden – behalve de voorzitter – niet in functie gekozen worden is de bedoeling dat Martijn onze nieuwe penningmeester wordt, en Arjan in dienst komt als externe wedstrijdleader.

Zowel de nieuwe bestuursleden als de herkiesbaren worden door de vergadering per acclamatie goedgekeurd.

De voorzitter bedankt Almer en Victor voor bewezen diensten met een goede fles wijn en bijbehorende kaas en noten.

7. Verkiezing kascommissie

Voor de kascommissie wordt bij ons op alfabet steeds een nieuwe vrijwilliger aangewezen. Dit jaar worden dat Roman Attinger, Pieter Bakker en reservelid Amir Banialhosseini

8. Verkiezing rapidcommissie

René de Korte, Henk van Lingen en Peter Hoogakker hebben zich wederom kandidaat gesteld voor het organiseren van het rapidtoernooi en worden per acclamatie verkozen. Voor Peter is dit het laatste jaar dat hij in deze commissie zal zitten, maar een opvolger moet niet moeilijk te vinden zijn denkt de voorzitter.



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

9. Prijsuitreiking en bedankjes

Zoals gebruikelijk worden alle leden die iets voor de club betekend hebben door onze voorzitter in het zonnetje gezet, en bedankt met een fles wijn. Aparte melding wordt gemaakt van het feit dat Jan Prins en Kees Volkers onze oude clubbladen hebben ingescand, en dat deze nu op onze site staan. Pieter Bakker is begonnen met het categoriseren op naam van de artikelen, en als er leden zijn die willen helpen hierbij dan moeten ze zich even melden bij hem.

Tot slot heeft het bestuur besloten Jan Prins te benoemen tot erelid van onze vereniging. Hij begint dit seizoen aan zijn 50^e lidmaatschapsjaar, heeft veel voor de club betekend en kan met recht een icoon genoemd worden.

10. Covers Balans

Pieter Bakker legt de verkiezing uit. De aanwezigen kunnen hun voorkeuren voor de verschillende ontwerpen duidelijk maken door ze te rangschikken op het stemformulier. Mocht hier een duidelijke winnaar uit komen dan wordt die het, maar als het dicht bij elkaar ligt volgt er een poll tussen de favorieten. Ook merkt Pieter op dat wijzigingen aan de ontwerpen nog mogelijk zijn.

Na stemming blijkt dat drie ontwerpen dicht bij elkaar liggen. Ontwerp I kreeg 8 stemmen, ontwerp K kreeg er 7 en 6 waren er voor ontwerp A. Deze drie gaan dan ook door in een poll.

Pauze



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

Alvorens tot de voorstellen over te gaan, blikte de voorzitter even vooruit naar wat er ons komend jaar te wachten staat.

- Het bestuur gaat zich bezig houden met het wijzigen van de statuten. Directe aanleiding hiervoor is de nieuwe Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) die o.a. stelt dat vastgelegd moet zijn wie het bestuur vervangt als door omstandigheden het bestuur uitvalt. Tevens willen we af van de Christelijke grondslag die nog altijd in de statuten verankerd is, maar wel zonder afbreuk te doen aan onze identiteit. Jan Prins heeft hierop vooruitlopend al een mooie aanzet geschreven. **Het bestuur gaat een voorstel doen voor nieuwe statuten en die volgende ALV ter stemming aanbieden. Suggesties zijn uiteraard welkom, inleveren bij de secretaris.**
- We willen het clubleven weer oppakken, en moeten bekijken hoe dat gaat. Zijn afhankelijk van regelgeving en ook staan er in Dijckzicht wat verbouwingen op het programma (verwijderen podium en aanbrengen tussenwand) die hier allemaal invloed op hebben.
- Externe SOS-wedstrijden worden op maandag gespeeld zolang de 1.5mtr geldt, en gaan daarna weer terug naar de woensdag. Geurt van de Wal vraagt zich af waarom; dit kan ten koste gaan van de ruimte voor de interne. Reden is dat dit gebruikelijk is, en bovendien zijn eventueel bijkomstige financiële aspecten betreft de zaalhuur voor die maandag onduidelijk.



11. Bestuursvoorstellen

11a. Team-samenstellingen

Vanwege Covid-19 is de opkomstdrempel die normaal geldt om je te plaatsen voor een team komen te vervallen, en is gebruik gemaakt van de plaatsingsrating van het vorige seizoen. Tevens hebben we een grote aanloop gehad van huisschakers/nieuwe leden waarvan de rating nog niet betrouwbaar is. Voor hen hebben we een inschatting gemaakt in welk team ze het beste kunnen spelen.

Verder zijn er nog de volgende wijzigingen:

- Mitchel Wallace is toegevoegd aan KNSB1
- Mienuk van Osnabrugge is toegevoegd aan SOS2
- Mattieu Bastiaanse is toegevoegd aan SOS2
- Arnold van Gelder gaat naar SOS3
- Toon van der Ouderaa gaat naar SOS3
- Daniël Wendt gaat naar SOS4

Eric van Aart stelt dat het wel van belang is dat als je je opgeeft voor een team, je ook echt moet zorgen deze data beschikbaar te zijn. Het kan niet zo zijn dat mensen zich enkele uren voor de wedstrijd afmelden omdat het toch niet uitkomt. Dit bevordert de teamgeest namelijk niet, en ook wordt de teamcaptain hiermee met een groot probleem opgezadeld.

Mattieu Bastiaanse wil weten of de speeldata al bekend zijn, maar dat is nog niet het geval.

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor		34
• Tegen		0
• Onthouding		0



11b. Begroting seizoen 2021-2022

Bij afwezigheid van de (oude) penningmeester licht de voorzitter de begroting kort toe. Deze is redelijk hetzelfde als vorig jaar. opbrengst van de verhuur van de digiborden is wegens Covid-19 wat teruggeschroefd, en de aan te schaffen covers staan als asset op de balans.

Martijn Eefting brengt in dat er niets is begroot voor de op handen zijnde statutenwijziging. Dat had inderdaad wel moeten, **en er wordt besloten hier € 350,- voor te reserveren.**

Stephan de Hoop merkt op dat er een afdracht staat voor 70 leden, terwijl de secretaris aan het begin van de vergadering had gezegd dat er inmiddels meer dan 100 leden waren. Dit verschil wordt verklaard door Gouden Lopers en dubbelleden.

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor		34
• Tegen		0
• Onthouding		0

Enquête-uitslagen

De voorzitter presenteert de enquête-uitslagen. Mattieu Bastiaansen werpt op dat het houden van een enquête eigenlijk wel veel vaker gedaan kan worden, en daar is het bestuur het wel mee eens. **Besloten wordt dit eenmaal per jaar te doen.**

Wouter Visser hoopt dat er naar aanleiding van de enquête dan ook snel lessen georganiseerd gaan worden, en dit niet wordt doorgeschoven naar volgende ALV. Dat willen we best, aldus de voorzitter, maar daar moet je wel mensen voor hebben. Wellicht ook kan dit in Stibus-verband.



11c. Orde-voorstel schrappen lid 12 ABC van de agenda

Ordevoorstellen gaan alleen over de agenda, en niet over de inhoud. Vandaar dat het voorstel direct in stemming wordt gebracht.

De vergadering verwerpt het voorstel.	
• Voor	12
• Tegen	20
• Onthouding	2

12. Voorstel Covid-19 test (Pieter Bakker)

Pieter Bakker legt zijn voorstel uit. Omdat hij Covid-19 een groot maatschappelijk probleem vindt heeft hij voorstellen ingediend om te testen voor toegang, waarbij alleen gevaccineerden en negatief getesten toegang kunnen krijgen tot de clubavond. Hij heeft dit niet gedaan om mensen van de club te weren, maar juist om meer mensen bij de club te betrekken. Hij is er zich van bewust dat dit zeer scherp geformuleerd is, maar is eventueel bereid de punten los te laten als we samen tot een betere oplossing komen.

Alvorens het onderwerp met de zaal te gaan bespreken meldt de voorzitter eerst dat de discussie alleen mag gaan over de inhoud, en niet over de vraag of Covid-19 nu wel of niet ernstig is. Tevens worden alle voorstellen (A t/m D) tegelijk besproken, niet stuk voor stuk.

Als laatste heeft de vraag aan de indiener of hij ook mogelijkheden ziet om leden op een andere locatie te kunnen laten spelen dan alleen de huiskamer. Dat vindt Pieter geen bezwaar. Tevens merkt Pieter nog op dat je uitspreken voor voorstel A ook een principiële keuze van de club is, dat je geen beperkende maatregelen wil; nu niet en in de toekomst niet.

Wat volgt is een zeer intensieve discussie waarbij verschillende standpunten worden uitgewisseld:

- Mag het wettelijk allemaal?
- Hoe zit het cijfermatig? Bij welk besluit komen de meeste mensen naar de club?
- Kan er op verschillende locaties worden gespeeld?
- Is er elders in het pand ruimte?
- Of willen we 1 clubavond voor allen?
- Hoe richten we de tafels in?
- Wat is de mening van de mensen die nu wegens Covid-19 niet komen en dus ook nu niet op de ALV zijn?
- Kunnen we iets regelen zodat deze mensen toch komen?



UCS De Rode Loper

Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930

Hierna komt Eric van Aart met het geamendeerde voorstel dat we gaan stemmen over A, maar met de toevoeging dat het bestuur zich in gaat spannen om uit te zoeken hoe we de zaalcapaciteit optimaal kunnen benutten met een maximale veiligheid. Dit vervangt dan A, B en C, en zal dan volgende ALV weer tegen het licht gehouden worden, tenzij Covid-19 eerder al de wereld uit is.

Verder moet onderzocht worden wat gedaan kan worden voor de mensen die er nu niet zijn, en ook in de enquête hebben aangegeven niet te komen zolang Covid-19 duurt. Is er iets wat we voor ze kunnen doen zodat ze toch kunnen schaken? Dit vervangt voorstel D.

Voorstel A

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor	24	
• Tegen	5	
• Onthouding	5	

Voorstel D

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor	24	
• Tegen	7	
• Onthouding	3	



13. Voorstel aanmelden voor clubavond (Pieter Bakker)

Pieter Bakker ligt weer toe. Tot nu toe is het qua aanmelden zo dat wie het eerst komt het eerst maalt, en dat is niet zo chique. Met dit systeem valt iedereen even vaak buiten de boot.

Martijn Eefting wil graag weten of deze lijst dan altijd up-to-date is, en ook of mensen met een vinkje o.i.d. kunnen aangeven of ze per se op 1.5mtr willen spelen of dat minder ook goed is. Op beide is het antwoord ja.

Wouter Visser vraagt zich af hoe “digibeten” zich aanmelden. Als die er niet uitkomen dan kunnen ze de wedstrijdleider bellen.

Ook is er de vraag tot hoe laat je je precies aan kan melden, maar deze vraag wordt nog even geparkeerd.

Stijn Voorhoeve stelt voor de inschrijving niet 's ochtends maar 's avond open te stellen.

Martijn Eefting vraagt zich af hoe om te gaan met een no-show

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor		33
• Tegen		0
• Onthouding		1



14. Voorstellen toekennen externe bokaal Marcel Scholten)

Marcel zelf is afwezig, maar gemachtigde Geurt van de Wal legt uit dat het huidige systeem ingewikkeld en oneerlijk zou zijn.

De voorzitter plaatst twee kanttekeningen; de eerste is dat er geen poules van 7 meer zijn, en ten tweede dat het argument voor het huidige systeem ooit was dat mensen uit het eerste maar 9 wedstrijden kunnen spelen omdat ze niet in een ander team in kunnen vallen. Met het nieuwe systeem zou iemand zomaar 15 wedstrijden kunnen spelen en dus spelers uit het eerste kunnen overtroeven.

Pieter stelt dat het competitievervalsing in de hand zou kunnen werken; heeft een speler eenmaal een mooie plusscore dan weigert hij verder in te vallen.

Mike Harzevoort vraagt zich via Mattieu Bastiaanse af of iemand die dan bijvoorbeeld maar 3 wedstrijden speelt ook de bokaal kan winnen. Daarop wordt het voorstel geamendeerd dat iemand minimaal 6 partijen gespeeld moet hebben om in aanmerking te komen voor de bokaal.

De vergadering neemt het voorstel aan.		
• Voor		11
• Tegen		6
• Onthouding		17

15. Rondvraag

Wouter Visser

Bedankt het bestuur voor al hun inspanningen het afgelopen seizoen

16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit Henk van Lingen de vergadering om 23:47

Bijlagen:

- Besluitenlijst



UCS De Rode Loper
Utrechtse schaakclub sinds 25 november 1930